
Styrelsemöte Östervåla Ryttarklubb 2017-08-17
Närvarande: Margareta Svanberg, Viktoria Grönlund, Hanna Jonsson, Sofie Jansson Pettersson, 
Fanny Willén och Camilla Johansson

§1Mötet öppnas
Ordförande öppnade mötet.

§2 Val av justerare
Camilla valdes till justerare.

§3 Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

§4 Genomgång av föregående protokoll
Vi gick igenom föregående protokoll.

§5 Inkomna skrivelser
Sofie informerade om reklam från företag som hjälper till med att ansöka om bidrag till ridbanor. Vi 
var eniga om att det inte var aktuellt.

LOK stödet är det dax att söka, men vi har för få att söka för. Nu har vi fler unga medlemmar och vi 
ska söka till nästa termin.
 
§6 Ekonomi
Margareta gick igenom det ekonomiska läget och det är fortsatt bra. Vi är nu 24 medlemmar vilket 
snart är det dubbla mot föregående år.

§7 Planering inför pay and ride
Vi beslutade att ha en arbetskväll den 8/9 kl 17. Vi beställer pizza.
Wilma fixar inne i klubbhuset och kontaktar Mikaela om inköp inför pay and riden och tävling. 

§8 Dressyrtävlingen
Margareta sätter ihop en funktionärslista. Förhoppningsvis är toaletten klar då.
Datum för att plocka undan den 7 okt 

§9 Övriga frågor

– Diskussion av eventuellt köp av separett (toalett) inne i klubbhuset. Vi beslutade att köpa in 
en toalett och Henrik hjälper oss att flytta dörren, sätta in en vägg, sätta in toaletten. 
Margareta beställer den och tittar efter plastmatta.

– Styrelsen diskuterade hur laguttagningen ska gå till. Vi beslutade att uttagningen sker av 
Margareta i samråd med Maja. Deltagande i träningstillfällena premieras.

– Aktiva medlemmar. Hanna tog upp ett förslag om att för att vara aktiv medlem ska man vara 
med på minst två gånger vid fixardagar eller tävlingar innan man får rida gratis. 
Nästkommande år är man aktiv medlem. Om man inte hjälper till det året får man börja om 
nästa år och betala innan man hjälpt till två gånger igen. Styrelsen beslutade att anta 
förslaget. Hanna och Camilla gör i ordning listor och en text att lägga upp på hemsidan.



§10 Mötet avslutas
Ordförande kallar till nästa möte i oktober och avslutade mötet.

Sekreterare

Hanna Jonsson

Justerare

Camilla Johansson


